主 日 崇 拜 程 序


2019 年 8 月 25 日   早上 11 時正

Sunday worship 
　
　
25. August 2019 11am
　


1.
安靜，鳴鐘響  Be quiet，Bell ringing





2.
宣召  Calls to Worship







3.
詩歌敬拜  Hymns
1.  讚美之泉








2.  雲上太陽








3.  越侍奉越甘甜





4.
讚美禱告  Praise & Prayer







5.
讀經
*  舊約： 創世記  Genesis  21：9 - 13




Scripture reading s
*  新約： 羅馬書  Romans  8：1 - 4、14 - 18



6.
講道 / 分享
*  題目  Topic：《使世界不一樣》




Sermon
*  Topic：《Make a difference 》






*  經文 Verses：馬太福音  Matthew  5：13 - 16


7.
回應詩歌  Hymns
*  活出愛







8.
奉獻、代禱  Offerings、supplication






9.
主禱文、三一頌、祝福  The Lord's Prayer、Doxology（536）Benedictions


10.
歡迎及家事分享  Welcome and  Announcemen t




11.
安靜、鳴鐘響  Be quiet，Bell ringing





講道經文 / Sermon Verses：馬太福音  Matthew  5：13 - 16
　
5:13 「你們是世上的鹽。鹽若失了味，怎能叫它再鹹呢？以後無用，

不過丟在外面，被人踐踏了。5:14  你們是世上的光。城造在山上是


不能隱藏的。5:15  人點燈，不放在斗底下，是放在燈臺上，就照亮

一家的人。5:16  你們的光也當這樣照在人前，叫他們看見你們的好

行為，便將榮耀歸給你們在天上的父。」




******************************************************************

代禱事項  Prayer Requests：
→
為所有生病的，軟弱的弟兄和家人代禱。





Pray for all the sick and needy.. May God comfort and help him and his family. 
→
為香港社會的和平，醫治和社會修好祈禱，求神憐憫，引導。



Pray for the peace, healing and reconciliation of people in Hong Kong, and may 

God heal the wound reconcile people in the conflict and help the people in need.
→
教會中文班今天開學，為中文班的老師、學生和家長禱告，求主賜

他們愛心，信心和智慧。Churches Chinese language classes open today. 

Pray for the teachers, students and parents of the Chinese class and may 



the Lord grant them love, faith and wisdom.




家 園 訊 息  Announcement





歡迎弟兄姊妹和朋友參加主日崇拜！Welcome to the Sunday worship service！
→
非常歡迎挪威赴香港宣教士張雅各牧師和太太。感謝張寶珠師母今天在

本堂分享神的話語，我們都非常高興他們從香港返回挪威，求主祝福

他們在挪威的生活和事奉。Special welcome missionaries to Hong Kong 

pastor Ole Jakob and his wife Po Chu, and thank her for sharing the Word of 

God in this church today. We are very happy to see them back and may the Lord 

to bless their life and ministries in Norway.




→
為上週一OK學生/學人團契的迎新活動感恩，感謝同工們對新朋友的關心。

也感謝Enoch帶領ALIVE的同工們參加了挪威教會在St.Hanshaugen公園舉行

的Velkommen til Oslo的迎新活動。We are very grateful for the welcome party 

for new students by the OK Fellowship on Monday, and many thanks the 

co-workers for their hard work. We also thank Enoch for leading Alive's 



co-workers to participate in the welcome event of the Norwegian church called 

Velkomen til Oslo in St. Hanshaugen Park.




→
下週崇拜後在一樓有長者以諾團契聚會，歡迎參加。主題為：看似最輕易

得勝的爭戰 （第四課），約書亞記7章至。After the worship next 



Sunday, there will be monthly meeting for  the elderly Enoch Fellowship on the 

first fl. Title as: A battle that ostensibly easy to win (Lesson 4）Joshua 7: to
→
中秋節大型的福音聚會。時間是9月14日，星期六，主題是“回家”。

內容會有食物、工作坊、遊戲、手工和講故事。現已有24個家庭報名，

還有6個家庭空位，請有4-10歲孩子的家庭儘快報名。




聯繫人：孫思佳/Tina或其他同工。






The celebration of Mid-Autumn Festival will be held on September 14th, Saturday. 

There will be making food, games, crafts and story telling. We already have 24 

families registered and there are still 4 vacancies. Please contact Tina for registration 

if you have children with 4-10 year old.





→
牧者行蹤/ Travel Schedule






*
本週末陳牧師到貝爾根探訪，講道。請禱告紀念。Pastor Chen visit 



and preached in Bergen this weekend. Please pray for him.



